
 

 

 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη,  4/10/2021 
 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Υποστελέχωση του Νοσοκομείου Εδέσσης» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσίευση της εφημερίδας «Εδεσσαϊκή», της 18ης Σεπτεμβρίου 2021, 
στην σελ. 3, το Νοσοκομείο Εδέσσης: «λειτουργεί υποστελεχωμένο και με σοβαρές 
ελλείψεις υγειονομικού προσωπικού, από τις αρχές του τρέχοντος μηνός, λόγω των 
αναστολών που επιβλήθηκαν στους ανεμβολίαστους εργαζόμενούς του, εν μέσω 
εξάρσεως της πανδημίας στο νομό, η οποία επιβαρύνει καθημερινά με επιπλέον ανάγκες 
εξετάσεων και νοσηλειών τη Μονάδα». Σημειωτέο ότι, ο νομός Πέλλας βρίσκεται στο 
επίπεδο 4 («κόκκινο») του επιδημιολογικού χάρτη, με ισχύοντα περιοριστικά μέτρα έως 
την Παρασκευή 24 Σεπτεμβρίου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Τι μέτρα προτίθεσθε να λάβετε άμεσα για την αποκατάσταση της κανονικής 
λειτουργίας του ως άνω Νοσοκομείου, λόγω των αναστολών εργασίας των 
υγειονομικών στελεχών του; 
 

2. Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια για την περαιτέρω ενίσχυση του 
Νοσοκομείου Εδέσσης με επιπλέον υγειονομικό προσωπικό; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

32

Ημερομ. Κατάθεσης:
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